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 Încheiat azi 17 septembrie 2012, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1234/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei extraordinare  a Consiliului local sunt publice. 

 Marcel Jeler: „Având în vedere că domnul Albani Rocchetti Simone lipseşte, 

vă propun să alegeţi un preşedinte de şedinţă acum, urmând ca domnul Albani 

Rocchetti Simone, în virtutea hotărârii care  funcţionează,  când se întoarce să preia 

conducerea şedinţei.” 

 Pleşa Gabriel: „Eu l-aş propune pe domnul viceprimar pentru că e aici.” 

 Marcel Jeler: „Cum doriţi dumneavoastră!” 

 Pleşa Gabriel: „Unul dintre domnii viceprimari.” 

 Marcel Jeler: „Cum vreţi! Eu v-am adus o propunere. Nu e nici o problemă.” 

 Pleşa Gabriel: „Îl propun pe domnul viceprimar Şerdean Pavel Dorin.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Aş avea o întrebare pentru domnul secretar. Dacă 

pentru şedinţa următoare se repetă situaţia?” 

 Pleşa Gabriel: „Nu se repetă!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Atunci ce facem?” 

 Pleşa Gabriel: „E plecat în străinătate. Se întoarce în seara aceasta.” 

 Popa Pavel: „Atunci mergem în ordinea alfabetică.” 

 Pleşa Gabriel: „Ca să fim sinceri, şi noi am ştiut de şedinţa aceasta abia vineri 

şi omul era plecat din ţară.” 

 Marcel Jeler: „Sunteţi de acord cu propunerea ca domnul viceprimar Şerdean 

Dorin Pavel să conducă lucrările şedinţei de astăzi.” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru şi o abţinere 

Şerdean Dorin Pavel.” 

 Şerdean Dorin Pavel: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 16 consilieri. 

Lipseşte domnul consilier Albani Rocchetti Simone şi domnul Ludoşan Mircea. 

Domnii consilieri Clepan Dimitrie,  Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu  intră în sală în 

timpul discutării proiectului nr. 1, aşadar şedinţa noastră este legal constituită. ” 

 Marcel Jeler: "Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre  participă: domnul viceprimar Paul Voicu, domnul viceprimar 

Şerdean Dorin Pavel, d-na Elena Burba - consilier Serviciu administraţie publică 

locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, domnul Oliviu 

Gaşpar – şef Birou transport, liberă iniţiativă, domnul Andrei Zahan – AIDA TL, 

precum şi presa. Dau cuvântul domnului preşedinte Şerdean Dorin Pavel. » 

 Şerdean Dorin Pavel: "Bună ziua domnilor consilieri şi bine aţi venit la această 



şedinţă extraordinară. Înainte de a trece la dezbaterea proiectelor înscrise pe ordinea 

de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi pentru această şedinţă. Vă 

propun votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru. 

 Şerdean Dorin Pavel: "Propun mai departe următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZII: 

 

      1. Aprobarea acordării unor facilitati la transportul public local de persoane 

pentru pensionarii din municipiul Alba Iulia 

       2. Aprobarea deplasării unei delegaţii a municipiului Alba Iulia în Ungaria la 

Szekesfehervar în perioada 21 – 23 septembrie 2012 

 

                          Iniţiator 

            Primar 

                  Mircea Hava 

 

 Şerdean Dorin Pavel: „Proiectul nr. 2 este retras de pe ordinea de zi.” 

 Marcel Jeler: „Iniţiatorul, domnul Primar, a hotărât să-l retragă de pe ordinea 

de zi.” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Supun la vot ordinea de zi cu modificarea propusă. 

Cine este pentru?” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru.”  

 

 Şerdean Dorin Pavel: „Să trecem la punctul 1. Îl rog pe domnul Oliviu 

Gaşpar să prezinte situaţia.” 

 

 1. Aprobarea acordării unor facilitati la transportul public local de persoane 

pentru pensionarii din municipiul Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul domnului Oliviu Gaşpar care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Oliviu Gaşpar: „Proiectul este cel pe care îl aveţi în faţă. A expirat 

contractul. Până la intrarea în vigoare au fost valabile hotărârile vechi. Expirând 

contractul, eu am făcut o nouă hotărâre, Primăria dorind să dea în continuare 

gratuităţi la pensionari.” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Domnul Gaşpar! Haideţi să fie mai pe larg prezentată 

problema pentru că avem un precedent în luna august cu acea problemă care nu a fost 

prezentată suficient şi a mai necesitat încă o şedinţă. Vă rog să daţi aceste explicaţii 

mai clare.” 

 Pocol Dorin: „Aş putea să-l ajut, dacă îmi permiteţi. Adică, vedeţi, nu ştiu 



câţi dintre colegi şi acum nu are importanţă. Eu, după ce am luat proiectul m-am dus 

acasă şi m-am uitat  pe net să văd ce spune fiecare articol şi literă de lege şi legile 

respective care au fost date aici ca şi suport. În legile respective sau în extrasele din 

legea respectivă, de fapt sunt mai multe şi OG. Acolo spune aşa, printre altele: 

Consiliul local poate acorda facilităţi pentru transportul local de persoane 

pensionarilor, celor care au împlinit vârsta pensionării sau au anii de pensionare, 

elevi, studenţi şi altor persoane defavorizate. Aici, în proiect scrie: pensionarii din 

municipiul Alba-Iulia. Ne referim strict la pensionari sau la toate categoriile care intră  

în articolele din legile respective?” 

 Marius Adrian Costinaş: „La pensionari.” 

 Pocol Dorin: „Doar pensionari! Nu doar cei care au împlinit vârsta sau au 

anii!” 

 Oliviu Gaşpar: „Aşa aţi propus dumneavoastră. Să daţi numai la pensionari. 

Să se facă propunerea pentru chestia aceasta.” 

 Pocol Dorin: „În regulă. De aceea, făcând referire în lege, eu am citit şi am 

vrut să fim  ... Bănuiesc că nu deranjează pe nimeni dacă punem întrebări!” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, stimaţi colegi! Aş vrea să lămurim nişte 

lucruri. Sigur că, noi ştim că prin bugetul aprobat cu unanimitate pe 2012 s-au prins 

banii pentru această subvenţie acordată pensionarilor. Lucru care s-a şi făcut până a 

expirat acel contract sau, mă rog, acele prelungiri controversate ale contractului. Bun! 

Acum, problema este în felul următor: dacă aceste subvenţii se fac în limitele acelor 

hotărâri şi ne şi specifică în articolul 3 ce spune această hotărâre, şi se va face 

decontarea într-un mod clar şi corect pe baza acelui sistem de ticketing care am 

înţeles că a fost şi este implementat, nu văd de ce să nu venim în ajutorul 

pensionarilor din municipiu cu acordarea acestor subvenţii! Dar, repet încă odată! Pe 

baza unei decontări corecte!  Fără să creeze suspiciuni şi dubii că sunt mai mulţi bani 

daţi din bugetul local decât ar fi trebui să se dea pentru subvenţie! Aceasta aş dori să 

subliniez! Şi noi colegii din USL  suntem de acord cu acordarea acestor subvenţii dar 

într-un mod corect, adică fiecare leu să poată fi justificat! Mulţumesc!” 

 

 Intră în sala de şedinţă domnii consilieri Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, 

Jidveian Ovidiu. 

 

 Pocol Dorin: „Tehnic, se cunoaşte numărul total al pensionarilor?” 

 Paul Voicu: „Deja acest subiect  a fost discutat de zeci de ori în Primărie, în 

vechile consilii locale şi acum şi în noul Consiliu local. Tot ce înseamnă verificarea 

matematică, clară şi atentă, legată de acest electronic ticketing implicat este în 

desfăşurare! Deci, el funcţionează pentru toate primăriile din AIDA TL! Nu numai 

pentru  Alba-Iulia ci şi pentru celelalte şase sau şapte primării câte mai sunt!  Şi, 

fiecare primărie va primi de la AIDA TL lunar, decont concret spunând: aceasta este 

partea de subvenţie, aceasta este partea de ticketing pe baza tuturor documentelor pe 

care firma are obligaţia, conform contractului pe care l-aţi aprobat dumneavoastră în 

Consiliul local, să vină cu toate aceste elemente verificabile! Ci nu la modul de 

poveste! Aş preciza faptul că şi înainte, cu toate că au existat atâtea discuţii şi 

controverse şi colegul meu care s-a ocupat de acest domeniu, chiar l-aş ruga să 



afirme, adică să întărească  sau să spună dacă greşesc ceva, este de faţă şi poate să 

spună dacă este adevărat sau nu ce spun eu, indiferent dacă subvenţia era acordată 

pentru % la %  din numărul pensionarilor, care aşa aţi votat în 2008 în vechiul 

consiliu local, sau 80% în 2009, sau 50% în 2010!  Deconturile către STP se făceau în 

prima fază pe tot ce înseamnă partea de gratuităţi, nu numai pentru pensionari ci şi 

pentru celelalte categorii sociale şi pentru care nu mai era nevoie de hotărâre iar la 

sfârşit se face o regularizare a subvenţiei, de închidere pe buget la nivel zero, adică 

fără profit. Indiferent că se plătea pentru 50%, 80% sau 100% una cu alta însumându-

se, gratuitatea pentru pensionari adică gratuitatea pentru pensionari şi subvenţia 

pentru tot ceea ce înseamnă partea de transport, la acelaşi adevăr se ajungea şi la 

aceeaşi sumă! Oliviu, am spus într-un sens greşit sau m-am exprimat altfel?” 

 Oliviu Gaşpar: „Nu.” 

 Rareş Buglea: „Domnul viceprimar, pe noi în sensul acesta ne-aţi convins! 

Pe procurorii DNA s-ar putea să aveţi dificultăţi să-i convingeţi!” 

 Paul Voicu: „Acolo nu avem noi probleme! Ei îşi fac treaba!” 

 Rareş Buglea: „Sumele acordate până acum, au fost de-a dreptul sfidătoare! 

Exagerat e puţin spus!  Sfidătoare! Altceva vreau să spun!” 

 Paul Voicu: „Aveţi dovezi concrete sau aşa credeţi dumneavoastră?” 

 Rareş Buglea: „Nu, nu! Legat de dovezi, în discuţiile dumneavoastră cu 

DNA-ul, vă rog!” 

 Paul Voicu: „Dumneavoastră nu sunteţi avocatul nici uneia dintre părţi! 

Acolo avem probleme cu ei!” 

 Rareş Buglea: „Legat de ce sume aţi acordat până acum!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Domnilor consilieri, cred că discuţiile acestea nu fac 

obiectul şedinţei de azi! Ne-am întâlnit să discutăm un proiect! Avem o ordine de zi! 

Vă rog să faceţi comentarii pe proiect! Dacă aveţi comentarii personale, păreri 

personale, fiecare le avem că aşa este democratic şi putem să ne asumăm declaraţii 

politice, chiar nu cred că face obiectul acestei şedinţe!” 

 Rareş Buglea: „Dar despre subvenţii vorbeam, domnul viceprimar! 

Subvenţii trecute, subvenţii viitoare!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Dar nu fac obiectul şedinţei de azi!” 

 Rareş Buglea: „ Nu fac obiectul şedinţei de azi nici comentariile domnului 

viceprimar să ne convingă pe noi cât de corect a fost până acum cu sumele acelea 

exagerate şi repet, sfidătoare, pe care le-a acordat până acum!” 

 Rareş Buglea: „Despre ordinea de zi, domnul Pocol. Vă citesc din raportul 

de specialitate: acordarea de gratuităţi pensionarilor şi persoanelor care au atins 

pragul vârstei de pensionare cu domiciliul în municipiul Alba-Iulia.” 

 Pocol Dorin: „Scrie aşa la punctul 1: aprobarea unor pensionari din Alba-

Iulia.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „După cum a spus mai devreme domnul Pocol, a 

verificat legile. Şi în lege aşa spune. Greşesc, domnul Pocol?” 

 Pocol Dorin: „Nu, nu! Aşa spune!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Dacă mai sunt alte neclarităţi şi alte întrebări? Avizul 

comisiei este favorabil. Putem trece la vot?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Nu. Trebuie să lămurim puţin articolul 1. 



Formularea articolului 1 din punctul meu de vedere nu este corectă. Practic, prima 

parte enunţă  că această facilitate este dată pensionarilor cu domiciliul în Alba-Iulia şi 

partea a doua, de la „şi” în continuare „şi cei care au vârsta de pensionare”. Se poate 

înţelege şi o altă categorie  care nu are domiciliul pe raza municipiului Alba-Iulia. 

Atunci trebuie modificată în sensul acesta: să ne referim exact că este vorba doar de 

pensionarii cu domiciliul în Alba-Iulia.” 

 Pocol Dorin: „Se consemnează exact aşa, nu?” 

 Marcel Jeler: „Propun formularea următoare: pensionarii şi cei care au vârsta 

de pensionare cu domiciliul în Alba-Iulia. Atunci se înţelege!” 

 Pocol Dorin: „Acum, ori vă supăraţi pe mine ori nu! Dacă un om care este 

activ şi nu este pensionar, are un salar de 2000-3000 ron să spunem, intră în categoria 

aceasta chiar dacă are anii?” 

 Paul Voicu: „Legea aşa prevede. Dacă dumneavoastră consideraţi altfel, 

puteţi, pentru că spune în lege: „pot să acorde”!” 

 Pocol Dorin: „Pot să acorde!” 

 Paul Voicu: „Exact! Dacă consideraţi, puteţi ori aşa ori aşa! Cum vreţi! 

Rămâne la votul dumneavoastră! Cum doriţi puteţi să aprobaţi!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Am şi eu o întrebare. Oare, aici nu se referă la 

cei care au vârsta de pensionare dar neavând vechime nu şi-au făcut dosar?” 

 Pocol Dorin: „Dar atunci înseamnă că ei sunt activi! Eu aşa înţeleg!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Nu neapărat! Dacă are vârsta de pensionare, nu 

are vechime, nu şi-a depus actele la Casa de Pensii, el nu are un venit! Are vârsta de 

pensionare dar nu are pensie!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Atunci trebuie să fim şi mai expliciţi în 

formulare.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Are vârsta de pensionare dar nu şi-a făcut 

actele.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Aşa, şi cei care au vârsta de pensionare pot să fie 

şi cei activi sau cei care sunt inactivi şi nu au nici venituri! Atunci trebuie să fim şi 

mai expliciţi!” 

 Paul Voicu: „Domnul avocat! Este preluat exact din lege! Aşa scrie în lege!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Eliminăm o categorie!” 

 Pocol Dorin: „Eliminăm dar chestia aceasta este o portiţă! Pot să dea celor 

care au vârsta de pensie. Se pot strecura nişte greşeli voite sau nevoite!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Legal, dacă putem stipula: cei care au vârsta de 

pensionare şi nu au  un venit.” 

 Pocol Dorin: „Asta da! Pentru că în lege scrie şi altor persoane defavorizate! 

Acum, ce înţelegem prin persoane defavorizate?” 

 Rareş Buglea: „Legea ne permite să acordăm dar nu fac obiectul! Adică nu 

discutăm despre ei! Se hotărăşte dacă acordăm pensionarilor sau nu!” 

 Pocol Dorin: „Şi pensionarii din Alba-Iulia sau din toate cele şase comune?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Noi discutăm de Alba-Iulia!” 

 Pocol Dorin: „Şi celorlalţi cine le dă?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Primăriile de acolo!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Referitor la acest articol, domnul secretar a propus 



inversarea: pensionarii şi cei care au vârsta de pensionare, cu domiciliul în Alba-Iulia  

şi se continuă apoi fraza. Sunteţi de acord?” 

 Marcel Jeler: „Domnul Gaşpar! Motivaţia era, mi se pare pentru faptul că cei 

care nu au calitatea de pensionar! Aceasta înseamnă sintagma „cei care au vârsta de 

pensionare”.” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Mai sunt alte neclarităţi?” 

 Pocol Dorin: „În mod normal, pensionarii nu trebuie discriminaţi!” 

 Popa Pavel: „Eu am o rugăminte la toţi. Şi în special la domnii de 

specialitate: să fim ajutaţi în temei legal! Şi la dumneavoastră ca şi avocat cât şi la 

domnul secretar ca jurist, cât şi la ceilalţi jurişti. Consider că atunci când s-a iniţiat 

acest proiect, s-a iniţiat în temei legal! Încă odată vin şi spun: dacă legalitatea în 

totalitatea ei este aceasta, atunci ceilalţi care vor mai veni în verificări după aprobarea 

noastră să nu găsească altă lege să spună: voi nu aţi procedat legal! Deci, dacă este 

legal şi eu sunt de acord şi în numele consilierilor PDL suntem de acord cu acordarea 

acestor facilităţi pensionarilor,  conform legii. Deci, încă odată vin şi insist!  Dacă a 

rămas legea înafara proiectului, legea care o găsesc ceilalţi, Curtea de Conturi sau 

DNA-ul  pe care, eu să ştiţi  că apreciez şi felicit aceste instituţii ale statului care îşi 

fac datoria aşa cum se cuvine! Dar de acum încolo dacă se întâmplă vreun contencios 

sau o eventuală chemare la DNA  a noastră pentru că am greşit, rog foarte mult, ca 

acei care nu au trecut şi legea pe care au găsit-o instituţiile statului, să fie sancţionaţi 

sau să-şi asume această abatere!” 

 Rareş Buglea: „Domnule Popa, propunerea dumneavoastră sună ca un fel de 

amânare până ne lămurim. Trebuie acum lămurită! Şi trebuie hotărât pentru că am 

depăşit! A expirat contractul! Dumneavoastră ne-aţi certat data trecută că rămân 

ordenii pe jos!” 

 Popa Pavel: „Nu mi-o luaţi în nume de rău! Am cerut treaba aceasta şi m-am 

exprimat şi mă exprim în totalitatea mea de consilier şi de om bătrân! Sunt de acord 

cu acordarea acestor facilităţi pensionarilor! Dar, dacă aţi reţinut dumneavoastră, ni  

s-a spus şi de domnul secretar şi de domnul avocat că e în temei legal! Şi eu am venit 

numai atât, şi îmi cer scuze dacă deranjez, şi am spus: dacă a rămas legea cealaltă pe 

dinafară, să-şi asume răspunderea cei care au semnat pentru aşa ceva!” 

 Pocol Dorin: „De acord.  Dar ştiţi cum e? Odată ce aţi votat în şedinţa de azi 

şi ceva nu e în regulă, mergeţi la DNA să daţi explicaţii! Nu merg ei! Mergeţi 

dumneavoastră şi toţi!” 

 Popa Pavel: „Eu am spus în numele nostru!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Dacă aveţi observaţii pertinente la ordinea de zi, vă 

rog!” 

 Pocol Dorin: „Eu vorbesc la ordinea de zi! Eu nu vorbesc aiurea! Puteţi fi 

liniştiţi! Toate aceste articole le-am găsit în legile la care face referire! În fiecare din 

aticolul respectiv spune aşa: consiliul local poate da facilităţi sau gratuităţi în 

transportul local pentru anumite categorii: pensionari, elevi, studenţi şi altor categorii 

defavorizate. Toate articolele se referă strict la acestea!  Bine! Eu am citit şi altele! 

Dar pentru că  nu mai sunt trecute aici, nu o să zic nimic! Aşa că, din punctul acesta 

de vedere, staţi liniştiţi! Ideea este alta! Ce persoane intră în această formulare? „Cei 

care au atins vârsta sau cei care au vârsta de pensionare?” Asta mă interesează! Şi nu 



pentru că  scrie în lege ori nu scrie în lege!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „La această întrebare poate să vă răspundă domnul 

Gaşpar. Vă rog să explicaţi ce persoane se încadrează, strict, la acest aspect ridicat de 

domnul Pocol!” 

 Sandu Cornel Stelian: „În afară de pensionari!” 

 Oliviu Gaşpar: „Persoane care au vârsta de pensionare.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Şi de ce nu sunt la pensie?” 

 Pocol Dorin: „Nu contează ce fac, ce activitate fac! De exemplu, este un 

director la o anumită firmă şi are 2000 euro salar! Şi îi dăm gratuitate!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Câţi oameni sunt în situaţia aceasta?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Totuşi, să nu uităm care este vârsta de 

pensionare!” 

 Pocol Dorin: „65 de ani la bărbaţi, 63 de ani la femei.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Mi-e foarte greu să cred că la 65 de ani, la vârsta 

de pensionare o să găsim foarte mulţi angajaţi din Alba-Iulia pe 2000-3000 ron  de 

care aţi spus dumneavoastră! Cei care sunt, nu stau în staţie să aştepte autobuzul!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Alte discuţii?” 

 Oliviu Gaşpar: „Puteţi să modificaţi! Nu trebuie să lăsaţi aşa!” 

 Rareş Buglea: „Putem impune un plafon? Ne referim la cei cu pensie. Ca 

plafon. O regulă putem impune?” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Putem propune dar îngreunăm administraţia.” 

 Sandu Cornel Stelian: „A mai fost în mandatul trecut şi domnul Pleşa ştie. A 

fost iniţial, cred că la pensie de 300 lei. Acum vreo cinci ani. Atunci veneau cei cu 

pensie de 304, 305 lei şi ziceau: domnule, noi depăşim cu 10 lei  şi noi de ce nu avem 

dreptul? Am mărit la 500 plafonul. La fel s-a întâmplat! Am intrat într-un cerc vicios. 

Indiferent de plafon, vor fi cei care sunt chiar în limita plafonului şi vor cere. Şi 

atunci, şi pe considerentul că cei cu pensii suficient de mari oricum nu circulă cu 

autobuzul, mai ales în situaţia de acum, că va fi o evidenţă clară a celor care circulă  

s-a stabilit fără limită de sumă. Putem să reintroducem dar cred că o să apară aceleaşi 

discuţii.” 

 Pleşa Gabriel: „Doar o curiozitate tehnică. Cum se face? Un pensionar ce 

face? Face o cerere pe bază de cupon? Doar la cererea lor? Sau automat au  toţi?” 

 Andrei Zahan: „La cererea lor, se eliberează cardul.” 

 Pleşa Gabriel: „Dacă nu-şi face cerere nu va beneficia?” 

 Popa Pavel: „La chioşcurile STP se merge cu buletinul şi cuponul de 

pensie.” 

 Andrei Zahan: „Cel mai simplu este aşa. Dumneavoastră aţi pus întrebarea. 

Tatăl dumneavoastră este pensionar. Merge la toneta respectivă unde totul este 

computerizat, pe baza buletinului de identitate şi cuponului de pensie i se eliberează 

cardul. Sau, mama dumneavoastră se poate să nu fi lucrat niciodată şi să aibă 

şaptezeci de ani. Dânsa poate beneficia exact ca şi până acum! Azi aşa se circulă!” 

 Pleşa Gabriel: „Şi i se eliberează un tichet?” 

 Andreai Zahan: „Da. Dumneavoastră, nu faceţi în momentul acesta nimic! 

Doar votaţi o continuitate a legii! Şi tatălui dumneavoastră, pe baza buletinului de 

identitate i se va face un card. Dânsul, de câte ori urcă, cardul va fi scanat şi va 



beneficia de gratuitate. Dacă nu îl scanează, va fi amendat de către controlor!” 

 Pleşa Gabriel: „Ei au obligaţia să scaneze acel card!” 

 Andrei Zahan: „Aţi mai spus un punct iniţial. Dacă doriţi să răspund şi la el! 

Cum se poate vedea? Tatăl dumneavoastră poate circula, de xemplu, de trei ori numai 

într-o lună. Primăria plăteşte subvenţia doar 1, 2, 3! Pentru cele trei curse!” 

 Pleşa Gabriel: „Aici mi se pare foarte corect!” 

 Andrei Zahan: „Dar unchiul dumneavoastră a circulat de 1000 de ori în luna 

respectivă! Şi i se plăteşte maximul abonamentului care este 60 de lei!” 

 Pleşa Gabriel: „Este foarte corect!” 

 Andrei Zahan: „Mai există un avantaj. După ce ieşiţi de aici puteţi să spuneţi 

electoratului dumneavoastră că beneficiază de plimbări gratuite pensionarii în tot 

arealul AIDA! Aceasta este foarte important!” 

 Pleşa Gabriel: „Mulţumesc că mi-aţi răspuns  la o întrebare pe care doream 

să v-o pun. El dacă vrea, poate să meargă la Cricău, gratuit, chiar dacă e pensionar  

din Alba-Iulia?” 

 Andrei Zahan: „Gratuit!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Eu nu înţeleg aşa!” 

 Andrei Zahan: „Aceasta îşi dobândeşte după hârtia aceasta!” 

 Paul Voicu: „Noi dăm gratuităţi pentru pensionarii din Alba-Iulia! Nu din 

Cricău! Dar dacă noi am dat gratuitate pensionarilor din Alba-Iulia, ei pot să meargă 

şi la Cricău.” 

 Sandu Cornel Stelian: „În comisie ni s-a spus când am întrebat că în 

municipiu!” 

 Andrei Zahan: „E adevărat! El circulă şi în municipiu!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Nu, nu! Şi în municipiu! Doar în municipiu! Zice 

pe raza municipiului!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Nu, nu, nu! Citiţi articolul 1!” 

 Andrei Zahan: „Nu ai cum să contabilizezi! Nu ai cum, la finalul cursei să-l 

dai jos!” 

 Pleşa Gabriel: „Dă-te jos că ai trecut de graniţa municipiului! El a urcat în 

autobuz şi se duce în AIDA!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Problema este că noi decontăm 1,8 lei! AIDA îl 

duce până la Cricău cu 1,8 lei!” 

 Şerdean Dorin Pavel: „Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu mai sunt, atunci 

supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul domnului secretar. Cine este 

pentru?” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 262/2012. 

 

 Diverse 

 Şerdean Dorin Pavel: „Discuţii dacă sunt la Diverse?” 

 Pleşa Gabriel: „Aş avea o mare rugăminte, mai ales că sunt domnii 

viceprimari aici. E şi domnul Popa Pavel aici. Dacă s-ar putea! În ultima săptămână 

aţi văzut ce coloane de maşini se strâng la Partoş şi cu intrarea dinspre municipiu.  E 



acea gâtuire la podul peste Mureş. Eu cred că, dacă am putea să rezolvăm un sens 

unic la intrarea în Oarda, adică să nu mai poată intra în stânga la Oarda ci să se intre 

după benzinăria Petrom sau ce e acolo, şi să se iese numai, cred că am putea rezolva 

problema! De trei ori am fost prins acolo! Dacă credeţi că se poate gândi un sens unic 

acolo, poate ar fi mai bine cel puţin pe perioada de vară.” 

 

 Şerdean Dorin Pavel: "Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar 

şedinţa închisă." 

 

Alba Iulia, 17 septembrie  2012 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR, 
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